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Datum:  18 Maart 2024  
Locatie: De Poel, Netersel 
 
Aanwezig namens de dorpsraad:  
Dhr. K. van der Heijden (secretaris) 
Mevr. B. van der Hulst-Schoo 
Dhr. J. Koning (voorzitter) 
Dhr. H. Looijmans 
Mevr. J. Markestijn 
Dhr. D. Seuntjens 
Mevr. J. Veraa 
 
Aanwezig namens de gemeente: 
Dhr. M. van den Bosch (burgemeester) 
Dhr. T. van den Eijnden 
Mevr. J. van Gestel 
 
Notulist: Dhr. T. van der Heijden  
 

I. Opening 
Omstreeks 20:00 opent de voorzitter de vergadering en heet alle gasten van harte welkom met in het bijzonder 
de Burgemeester, Maurits van den Bosch. De burgemeester stelt zich kort voor aan de aanwezige en geeft de 
aanwezige ook de mogelijkheid tot het stellen van vragen. De burgemeester is inmiddels al weer ruim 5 
maanden geïnstalleerd als nieuwe burgemeester van de gemeente Bladel. Naast de standaard portefeuilles 
algemene orde en veiligheid heeft de burgemeester ook participatie in zijn portefeuille. Daarnaast stelt mevr.  
J. van Gestel van de gemeente Bladel zich voor, zij houdt zich ook bezig met participatie en is daarom aanwezig 
bij de dorpsraadvergaderingen. 
 

II. Vaststellen notulen vorige vergadering 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag van de vorige vergadering en de notulen wordt daarmee vastgesteld. 
 

III. Ontwikkelingen van de Neterselse Heide en de Groote Beerze 
Wim de Jong van Brabant Landschap en Ted van Paassen van Waterschap de Dommel geven een toelichting op 
de ontwikkelingen van de Neterselse Heide en de Groote Beerze. 
 
Beekdal de Groote Beerze 
Ted van Paassen begint het verhaal met de ontwikkelingen omtrent de Groote Beerze. De voorbereidingen van 
het herinrichten van de Groote Beerze is al ooit begonnen in 2017. Het doel van de herinrichting is verdroging 
van het gebied tegen te gaan en kwetsbare natuur sterker te maken met daarbij aandacht te blijven houden 
voor de mogelijkheden tot recreatie. Het traject van het beekdal de Groote Beerze van Westelbeers tot de brug 
tussen Netersel en Casteren is reeds gerealiseerd in 2021 en 2022. Voor het verdere traject van de Beerze 
richting Hapert worden de voorbereidingen gedaan 
 

Gedeelte vanaf de Broekeindsedijk tot aan de De Hoeve (de brug tussen Netersel en Casteren) is gereed 
  - Stand van zaken: 
Natuur: hydrologische randvoorwaarden gecreëerd, met name voor beek begeleidende bossen en 
blauwgraslanden, maar het is nog te vroeg om het effect op ecologie te zien/meten. 
Water(vasthouden): Meer water vast houden in het gebied, dit komt ten gunste van het grondwater en 
daarmee ook aan de omliggende landbouwgrond. 
Recreatie: de natte omstandigheden hebben negatieve gevolgen voor begaanbaarheid van het gebied. Op 
sommige natte plekken zijn al maatregelen genomen, maar het is ook een kwestie van wennen (laarzenbordje). 
Daarbij is 2023 hiervoor ook een jaar geweest met extreem veel regenval. 

orpsraad Netersel 

stichting 



2 
 

  - Project is afgerond. Wat loopt nog wel? 
• Plaatsing van een kleine windmolen t.b.v. blauwgraslanden in het gebied 
• Toegang tot fietspad tussen Schipstaarten en Biezengoren wordt nog aangepast omdat dit vaak niet 

toegankelijk is i.v.m. hoge waterstand. 
• Plaatsen van infoborden 
• Het gerealiseerde traject is overgedragen aan de beheerders, BL, WSDD en agrariërs 

 
Gedeelte vanaf De Hoeve (de brug tussen Netersel en Casteren) richting Hapert is in voorbereiding 
  - Stand van zaken: 
Voor het volgende traject is het Waterschap al begonnen met planvorming in december 2022. In verband met 
afhankelijkheden van de ontwikkelingen omtrent de Ganzenhof en onderhandelingen met grondeigenaren 
heeft dit iets langer geduurd dan gewenst. Maar inmiddels wordt er gewerkt aan een definitief plan. 
  - Vooruitblik komend jaar: 

• Vaststellen definitief inrichtingsplan en organiseren van een inloopavond (waarschijnlijk in Mei) 
• Voorbereiding uitvoering (bestek) en zoeken van een aannemer 
• Uitvoering staat gepland voor najaar 2024 en/of voorjaar 2025 

 
Recreatieve verbinding in het beekdal 
Vorig jaar heeft het waterschap het plan met dorpsraden, De Gemeente en Brabants Landschap tevens 
doorgepraat over het recreatief gebruik van het gebied. De aanvulling uit deze gesprekken zijn ook 
meegenomen in het inrichtingsplan. Het uitloopgebied voor Casteren en Netersel blijft ook aandacht krijgen. 
Het plan bevat diverse paden echter zijn deze niet altijd begaanbaar mede als gevolg van het meer vast houden 
van het water in het gebied. Leerpunten van het eerste traject zullen meegenomen worden in de volgende 
trajecten. 
 
Er wordt een vraag gesteld over de mate van begaanbaarheid van de paden in het gebied. Ted kan niet direct 
noemen wat de verwachte/berekende hoeveelheid dagen in het jaar zijn dat de meeste paden begaanbaar zijn, 
hier zou hij graag later op terug willen komen. 
Meer informatie en updates over de ontwikkelingen zijn te vinden op de website van Waterschap De Dommel 
 
Neterselse heide 
De Neterselse heide maakt onderdeel uit van projectgebied Natte Natuurparel de Utrecht. Hiervoor is in de 
afgelopen jaren veel landbouwgrond aangekocht en afgegraven om meer water te kunnen vasthouden. Wim 
de Jong geeft een toelichting op de ontwikkelingen en gedane werkzaamheden op de Neterselse heide. Veel 
omliggende (landbouw)gronden van de Provincie zullen aankomende nog in de verkoop komen. Brabants 
Landschap zal hier ook op in gaan schrijven, om zo deze gronden ook te kunnen beheren. 

Diverse dorpsbewoners geven aan dat ze het erg opmerkelijk vinden dat als gevolg van aanpassingen in het 
gebied bossen onder water lopen en uiteindelijk zullen afsterven en dat paden onbegaanbaar zijn geworden. 
Een dorpsbewoner stelt een vraag over een gedeelte van de huidige inrichting van het gebied (de Beerze 
tussen het Schotelven en de Fons van der Heijdenstraat), het lijkt erop dat er op dit moment veel 
gebiedsvreemd het gebied in loopt. Wim de Jong kent de specifieke situatie niet en zal hier nog op terug 
komen. 

Meer informatie over grondwaterstanden en het contrast met voorgaande jaren is te vinden op de website van 
Waterschap de Dommel 

IV. Ontwikkelingen en stand van zaken groot onderhouden kern Netersel Noord 
Tom van den Eijnden geeft een toelichting op de stand van zaken omtrent het groot onderhoud aan het 
noordelijk deel van de dorpskern dat voor het komend jaar op de planning staat en overig kleine aanpassingen. 
 
Als eerste zal er een aanpassing gedaan worden aan de kruising van de Hoeve met de Schipstaarten omdat 
i.v.m. doorlopende wegdek van de Hoeve, de huidige situatie kan doen vermoeden dat de Hoeve een 
voorrangsweg is. De bedoeling is dat deze aanpassing nog in de eerste helft van 2024 gerealiseerd gaat 
worden. 
Daarnaast zullen er aanpassingen gedaan voor de verkeersveiligheid rond de basisschool. Een gedeelte hiervan 
is al gerealiseerd bij aanpassing van de Hoeve. 

https://www.dommel.nl/grootebeerze
https://www.dommel.nl/grondwaterstanden-actuele-situatie
https://www.dommel.nl/grondwaterstanden-actuele-situatie
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En tot slot zal er groot onderhoud gaan plaats vinden aan het tracé de Lei t/m de Fons van der Heijdenstraat. 
Voor de kerst in 2023 is het ontwerp van de aanpassingen gedeeld met omwonende middels een inloopavond. 
Momenteel is de Gemeente nog bezig met het (ondergronds) rioolontwerp van de Fons van der Heijdenstraat, 
deze zal vervolgens nog besproken moeten gaan worden met betrokken partijen waaronder Enexis. 
In het nieuwe ontwerp zal er meer onderscheid gemaakt gaan worden tussen het binnen-gebied en buiten-
gebied. Hiervoor zal er geen asfalt meer komen binnen de bebouwde kom en de weg tevens een smaller 
wegprofiel krijgen met meer ruimte voor fietsstroken. 
 
Dorpsbewoners uitten hun zorgen over mogelijke toename van geluid en trilling en mogelijk zelfs scheuren in 
huizen i.v.m. het verdwijnen van asfalt i.c.m. het vele vracht- en landbouwverkeer in de Fons van der 
Heijdenstraat, maar ook over de veiligheid van fietsers op de weg omdat de weg een stuk smaller zal gaan 
worden. 
 
Tijdens de afgelopen inloopavonden konden aanwonende zich aanmelden voor de klankbordgroep, de fase van 
de klankbordgroep is inmiddels voorbij. Ontwerpen en updates zijn te vinden op de projectsite. 
 

V. Mededelingen 
- Vanuit de Gemeente wordt er ieder jaar een vergoeding ontvangen voor het organiseren en regelen van 

de dorpsraadsvergaderingen, omdat er hiervan geld over is gebleven zal er een initiatief opgezet worden 
voor het beste idee van Netersel. Voor het beste idee zal € 500,- ter beschikking gesteld worden. 

- Dit jaar zullen er weer verkiezingen voor de dorpsraad gaan plaatsvinden. Mochten er geïnteresseerden 
zijn of nieuwe kandidaten zich willen aanmelden, dan kunnen ze zich melden bij een van de leden van de 
dorpsraad 

 
VI. Rondvraag 

- Er wordt nog naarstig gezocht naar een plaats voor het kunnen stallen van de kerststal van Netersel. 
Mochten er dorpsbewoners een onderkomen voor de kerststal of suggesties hiervoor hebben, dan 
kunnen ze dit melden bij Kees Castelijns. 

- Er zijn nog geen concrete ontwikkelingen te melden omtrent woningbouw in Netersel. In december 2023 
zijn zoeklocaties voor mogelijke plannen bepaald door de Gemeente. De burgemeester geeft aan, dat er 
verwacht word, dat hierover rond de zomer meer bekend gemaakt kan worden. 

 
VII. Sluiting 

Rond 21:30 sluit de voorzitter de vergadering en bedankt alle bezoekers voor hun interesse en aanwezigheid. 
 

https://storymaps.arcgis.com/stories/879303a85b9f4ba888fdf99219917786

